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Zápis č. 11-ZMM/2024  

z 11. řádného veřejného zasedání Zastupitelstva města Modřic (dále jen „ZMM“), konaného   

16. prosince 2024 v 17 hodin v zasedací síni modřické radnice  

Přítomno: 13 zastupitelů (jmenovitě, viz prezenční listina), omluven zastupitel Ing. Doleček a Ing. 

Brabec 

Předsedající: Mgr. Ing. Libor Procházka, MBA, starosta města   

  

Jednání zahájil předsedající - starosta města Libor Procházka v 17:00 hodin ve velké zasedací 

místnosti modřické radnice.   

  

Přivítal přítomné zastupitele, občany a hosty a konstatoval, že jednání ZMM bylo řádně svoláno a 

vyhlášeno. Zasedání ZMM počtem 13 přítomných zastupitelů města, což je nadpoloviční většina 

zastupitelů, je usnášeníschopné.  

  

Jako zapisovatelku 10. řádného veřejného zasedání ZMM předsedající určil Moniku Novákovou, 

asistentku starosty.  

  

Jako ověřovatele zápisu navrhnul zastupitele Ing. Radka Vostrejše a Mgr. Jana Hroudného.  

Nebyl přednesen žádný jiný protinávrh. Oba jmenovaní s návrhem souhlasili.  

  

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM schvaluje ověřovatele zápisu z 11. řádného zasedání ZMM zast. Radka Vostrejše a zast.  

Jana Hroudného.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu:   

13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová,)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-Ú1/2024     

  

Zápis z 10. zasedání ZMM nebyl určenými ověřovateli podepsán z důvodu výhrad k obsahu, které 

ale byly uplatněny až po zákonném termínu (po 19 dnech od doručení zápisu k ověření). Pořízený 

zápis s usnesením byly řádně uloženy u asistentky starosty, kde jsou k dispozici k nahlédnutí.  

Vznesené připomínky navrhl starosta vypořádat tímto způsobem: (návrhy na vypořádání byly 

předány zastupitelům v podkladech)  

1. Rozpočtové opatření č. 15/2024, které bylo dáno na ZMM na stůl, bylo doplněno na webové 

stránky města do podkladů k 10. ZMM.  
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2. Vyjádření starosty k zápisu z KV bylo nahrazeno textem, který zazněl na ZMM. Dle 

požadavků ověřovatelů byla k tomuto bodu též doplněna diskuze, viz podklady na ZMM.  

Tuto chybu bere na sebe. Nemělo se řešit tímto způsobem.  

3. Byly doplněny další požadované texty ověřovatelů s výjimkou obsahu RO č. 15 a jedné 

odrážky, která nevyjadřovala obsah sdělení.  

4. Předkládá se návrh na změnu Jednacího řádu, který podrobněji stanovuje lhůty pro  

pořízení a ověření zápisu a volbu ověřovatelů. Bude řešeno v samostatném bodu programu.  

  

Diskuze:   

Chybíková: Ke Krautovi, zda bylo splněno, tak jak si to představoval? Včetně pana Dolečka?  

Kraut: Ano.   

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM schvaluje doplnění zápisu z 10. ZMM formou předloženého dodatku a tímto prohlašuje zápis 

za uzavřený.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová,)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem Z11-Ú2/2024     

  

V rámci pozvánky obdrželi všichni zastupitelé následující návrh programu jednání ZMM.  

    

        Úvod   

1)  Zpráva starosty 

2)    Kontrola uložených úkolů 

3)    Návrh jednacího řádu  

4)    Vystoupení z DSO Šlapanicko 

5)    Změna způsobu výkonu funkce 1. místostarosty 

6)    Změna člena FV 

7)    Projednání majetkových transakcí 

8)    Projednání hospodaření města v roce 2024  

8.1 Zpráva o hospodaření města v období 1-10/2024 

8.2 Projednání rozpočtového opatření č. 16/2024 

8.3 Projednání rozpočtového opatření č. 17/2024 

8.4 Projednání rozpočtového opatření č. 18/2024 

8.5 Projednání rozpočtového opatření č. 19/2024 

8.6 Změna závazných ukazatelů rozpočtu roku 2024 zřízeným příspěvkovým organizacím 

8.7 Stanovení pololetních odměn členům výborů ZMM 

8.8 Stanovení pololetních odměn členům komisí RMM 
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9)    Projednání rozpočtu města na rok 2025 

       9.1 Schválení dotačních pravidel 

       9.2 Projednání a schválení rozpočtu sociálního fondu města Modřice na rok 2025 

       9.3 Odměny neuvolněných členů zastupitelstva 

       9.4 Zařazení dotací a příspěvků organizacím do rozpočtu města Modřice na rok 2025 

       9.5 Zařazení investičních akcí do rozpočtu města Modřice na rok 2025 

       9.6 Projednání návrhu rozpočtu města Modřice na rok 2025 

       9.7 Stanovení závazných ukazatelů rozpočtu zřízeným příspěvkovým organizacím 

       9.8 Schválení dotačních smluv 

10) Projednání střednědobého výhledu rozpočtu města Modřice na období 2026-2027 

  11) Projednání plánu činnosti orgánů města Modřice v roce 2025 

  12) Zprávy z FV 

  13) Zprávy z KV 

14) Různé, diskuze 

      Závěr     

  

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM schvaluje program 11. řádného veřejného zasedání ZMM.   

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem Z11-Ú3/2024     

  

Bod 1 – Zpráva starosty o činnosti úřadu  

Předsedající přečetl zprávu o činnosti městského úřadu a o dění ve městě za období od zasedání 

ZMM dne 07.10.2024 do 16.12.2024. Zpráva starosty o činnosti městského úřadu je nedílnou 

součástí tohoto zápisu.  

  

Diskuze:  

Chybíková: Čeho se týkají úpravy zadání u muzea?  

Starosta: Týkají se změn dispozic prostor pro samotné muzeum, které jsme projednali s muzejním 

spolkem. Jednalo se zejména o prostor pro depozitář.  

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM bere na vědomí zprávu starosty města Modřice o činnosti městského úřadu a RMM za období 

od 10. zasedání ZMM dne 07.10.2024 do 16.12.2024.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  
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Hlasování o návrhu usnesení:   

13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem11Z-1.1/2024  

  

Bod 2 – Zpráva o plnění uložených úkolů  

Uložené úkoly byly převzaty ze zápisu z 10. řádného veřejného zasedání Zastupitelstva města 

Modřice konaného dne 07. října 2024 v 18 hodin v zasedací síni modřické radnice.  

K jednotlivým úkolům níže:  

Usnesení 11Z-6.2.2/2016  

ZMM pověřuje starostu a RMM činit taková rozhodnutí a opatření, aby zajistili financování PPO 

Modřice v závislosti na aktuálně vznikajících potřebách.  

Dne 6.11.2024 město vyvolalo jednání, které proběhlo na půdě Krajského úřadu Jihomoravského 

kraje za účasti zastupitele a radního Jihomoravského kraje pro oblast investic, zástupců Povodí 

Moravy s.p., Kanceláře architekta města Brna, Městské části Brno-Jih, odboru dopravy a územního 

plánování JMK a pořizovatele územního plánu, tj. Městský úřad Šlapanice. Předmětem jednání bylo 

řešení protipovodňových opatření, které úzce souvisí s řešením dopravy nadmístního významu (tzv. 

severního obchvatu města).     

Účastníci jednání se shodli na potřebě koordinace koncepce PPO za účasti všech dotčených. Pro 

další jednání je pro město stěžejní vyjasnění trasy a podoby severního obchvatu.  

Dále město na tomto jednání urgovalo vydání stanoviska ke studii proveditelnosti „Modřice – 

protipovodňová opatření“, zpracovatel Dopravoprojekt Brno a.s., o které si její zhotovitel požádal 

dne 16.10.2023, a na kterou nebylo reagováno.  Z tohoto důvodu opakovaně odešla žádost města 

o vydání stanoviska ke studii dne 04.12.2024.  

Úkol probíhá.  

Zast. Bernátová  

- Trvalý úkol starostovi – Zajišťovat průběžně informace o návozu zeminy v lokalitě u Primálu  - V 

rámci tohoto úkolu požádala zastupitelka o svolání jednání mezi Stavebním úřadem Šlapanice, 

firmou GAS Transport, vedením města a členy KV  

Město Modřice od posledního zasedání zastupitelstva obdrželo:  

Sdělení ČIŽP z 21.10.2024 ke stavu pozemků po vydatných deštích – evidováno od čj.  

Mod4962/2024 - viz příloha  

Rozhodnutí o nařízení odstranění terénních úprav na pozemku p.č. 1690/196 a 1690/197 do tří 

měsíců od nabytí rozhodnutí – evidováno pod čj. Mod4854/2024 - viz příloha (nejde o pozemky 

města).  

Úkol probíhá.  
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 Usnesení 3Z-8.7.2/2023: Zastupitelstvo města Modřice pověřuje majetkový odbor řešením 

pozemků pod komunikací – chodníkem s vlastníky pozemku p. č. 2225/8 a 2216 k.ú. Modřice  

Úkol probíhá.  

17:28 Doleček příchod  

Usnesení 5Z-3.2/2023: ZMM odkládá rozhodnutí záměru převodu části pozemku p. č. 2485/1 Mgr. 

J. U., Brno, do doby, než město získá alternativní pozemek pro realizaci veřejného hřiště v dané 

lokalitě.  

Byla ukončena anketa na webu města - průzkum poptávky na využití pozemků p.č. 2485/1 a p.č. 

1605/2, která bude jedním z podkladů zadání studie. S výsledkem ankety budou zastupitelé i 

veřejnost seznámeni na veřejném zasedání, které bude svoláno výhradně k tomuto tématu. – úkol 

probíhá.  

Současně se připravuje smlouva mezi městem Modřice a společností CTPark Modřice, spol. s r.o. 

upravující užívání oplocené multifunkční plochy o rozměru 18 x 29 m se zázemím a WC pro 

volnočasové sportovní aktivity v lokalitě CTParku na pozemku p. č. 1594/2 a 1594/4. Tato plocha 

bude součástí veřejného dětského hřiště, kde budou dále: griloviště s jídelními sety, workoutové 

prvky, pingpongový stůl, parkovací stání, stojany na kola a nabíjecí stanice. Realizace těchto ploch 

se předpokládá v 1. polovině roku 2025.  

Usnesení 8Z- 4.1/2024: ZMM schvaluje demolici objektu pro bydlení na náměstí Svobody č.p. 27, 

který je součástí pozemku p. č. 194 k.ú. Modřice, a vyčištění celého pozemku z důvodu zajištění 

bezpečnosti a ochrany zdraví.   

Zpracovává se projektová dokumentace pro demolici objektu. Úkol probíhá.  

Usnesení 8Z-6.1/2024: ZMM pověřuje RMM návrhem dodatku případně nové smlouvy o 

úpravě právních vztahů při výstavbě obytného souboru „DIOS REZIDENCE“ mezi městem 

Modřice a společností DIOS rezidence, s.r.o. a předloží ji k projednání na další ZMM.  

  

Na návrh dohody o realizaci závazků dle Smlouvy o úpravě právních vztahů při výstavbě obytného 

souboru „DIOS rezidence“ z 08.12.2021, který město dne 22.07.2024 zaslalo společnosti DIOS 

rezidence, s.r.o. nebylo reagováno.  

Písemná urgence odešla korespondencí čj. Mod5512/2024 z 28.11.2024 – výzva k předložení 

návrhu smlouvy pro splnění závazků plynoucích z čl. VII.  a čl. IV. Smlouvy o úpravě právních vztahů 

při výstavbě obytného souboru „DIOS rezidence“ z 08.12.2021, uzavřené mezi městem Modřice a 

společností DIOS rezidence s.r.o.    

Reakce je e-mailová komunikace Mgr. R. B., advokátky, z 02.12.2024, ve které je sděleno, že 

kupující budou v kupních smlouvách zavázání dodržovat tu skutečnost, že Vnitřní prostor (v kupní 

smlouvě bude odkaz na situační výkres tento prostor vymezující) bude veřejně přístupný (včetně 

parkovacích stání).  O této skutečnosti (existenci Vnitřního prostranství a jeho veřejného účelu) jsou 

budoucí kupující informováni též ve smlouvách o smlouvách budoucích.   

Zároveň byl zaslán výňatek – textace ze smlouvy o smlouvě budoucí. Fakticky podepsané smlouvy 

s budoucími kupujícími město nemá k dispozici.   

Úkol probíhá.   
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Dotaz k plnění úkolů:  

Hroudný: Dotaz k Diosu: Kupující jednotlivých jednotek budou informováni o existenci vnitřního 

prostranství a jeho veřejného účelu. Upozornil, že kupující jednotek se nemohou k čemukoliv 

právně zavázat, pro město bude relevantní stanovisko dosud nevzniklého SVJ, které toto vnitřní 

prostranství bude spravovat jako společnost část nemovité věci.  

SVJ, dosud nevzniklé, které to vnitřní prostranství bude spravovat jako součást společné nemovité 

věci.  

Starosta: bere na vědomí, že toto není závazné. 

   

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM bere na vědomí zprávu o plnění uložených úkolů města Modřice o plnění úkolů uložených na 

předchozích zasedáních ZMM.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-2.1/2024    

  

  

Bod 03 - Návrh Jednacího řádu  

Jednací řád Zastupitelstva města Modřice pro volební období 2022-2026 - návrh  

Zastupitelé obdrželi podklady, týkající se návrhu změny jednacího řádu ZMM pro volební období 

2022-2026. Změny se týkají pouze stanovení lhůt pro pořízení a ověření zápisu a možnosti volby 

ověřovatelů i z řad zaměstnanců úřadu.  

  

Diskuze:  

Chybíková: Jaký je důvod, že by mohl být ověřovatelem i někdo z úřadu, z řad zaměstnanců? 

Starosta: Legislativně je to možné.  

Žaloudková: Je to tam z toho důvodu, že zákon to nevylučuje a ani metodika ministerstva. Při situaci, 

kdyby někdo ze zastupitelů při konkrétním ZMM, tu funkci nechtěl přijmout z nějakých důvodů, tak 

by byla i možnost ji nabídnout někomu z řad zaměstnanců.  

Hroudný: Skartace zvukového záznamu, jak to probíhá?  

Asistentka starosty: Zvukový záznam se stahuje do počítače asistentky a pak je smazán z 

nahrávacího zařízení.  

Hroudný: Skartace zvukového záznamu mi nedává smysl, když je zaslán ověřovatelům.  

Starosta: Nevíme, jak to jinak vyřešit.  

Hroudný: Tak záznamy se dají archivovat, není žádná zákonná povinnost je skartovat.  

Kraut: Zmiňujete jiné usnesení než jste říkal – změna pořízení zápisu.  
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Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM schvaluje znění nového Jednacího řádu ZMM se zkrácením lhůty pro pořízení zápisu z 10 na 

7 dnů pro volební období 2022-2026.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-3.1/2024    

  

  

Bod 04 – Vystoupení z DSO Šlapanicko  

Zastupitelé obdrželi podklady, týkající se návrhu na vystoupení z DSO Šlapanicko v souladu s ust.  

§ 84 odst. 2 písm. e) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění.  

  

Odůvodnění:   

Činnost spolku je výhradně zaměřena na realizaci cyklostezek, dosud i mimo území Modřic, zejména 

v okolí Šlapanic. Do konce volebního období se ani žádná cyklostezka pod hlavičkou DSO 

Šlapanicko v okolí našeho města neplánuje. Plánují se jiné, ale řešené z úrovně JMK včetně té naší, 

která by měla propojit Modřice a Brno-Chrlice.  

Členství ve spolku Modřicím žádný významný benefit nepřináší, naopak ročně přispívají členským 

příspěvkem ve výši 25 Kč/obyvatele/rok, což dělá zhruba 140 tis. Kč. Pokud bychom v budoucnu 

názor změnili, velmi rádi nás opětovně přijmou zpět. S činností DSO Šlapanicko nejsou spokojeni 

ani další členové zejména MAS Bobrava, ale zřejmě z důvodu nějaké poslušnosti nebo nostalgie v 

DSO nadále setrvávají.  

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM rozhodlo o ukončení členství v Dobrovolném svazku obcí Šlapanicko, IČ: 04379322, se sídlem 

Opuštěná 9/2, 656 70 Brno, a to k 31.12.2024.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Diskuze:  

Kraut: V zápisech z rady DSO Šlapanicko ze září je příspěvek pana P., že by se DSO Šlapanicko 

transformovalo na společenství obcí. Jedná se o nový institut zřízený letos státem pro spolupráci 

obcí, jehož smyslem je také možnost sdílet úředníky a snižovat tím náklady na administrativu 

jednotlivých obcí. Tak jak je uspořádáno ORP Šlapanicko, tak v rámci ORP je dnes 40 obcí. Ale 

pokud je v ORP více jak 30 obcí, tak je možné vytvořit dva svazky obcí v rámci jednoho ORP.  

Starosta: Musí jich být více než 40 a v tom je ten problém.   
Kraut: Bylo to sníženo, někdy v létě.  

Starosta: Ještě před měsícem jsme se o tom bavili s kolegy starosty. Členové MAS Bobrava v tom 

vidí problém, že pokud vznikne společenství obcí Šlapanicko, tak už nemůže vzniknout na území 

MAS Bobrava druhé společenství obcí.   
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Kraut: Máme asi rozdílné informace. Smysluplnější mi připadá vytvořit dva svazky obcí v rámci ORP 

Šlapanicko s tím, že jeden by byl tady v okolí Modřic.  

Starosta: Pokud DSO Šlapanicko nemá vizi ničeho jiného, než budování cyklostezek tak je to jakási 

hudba budoucnosti. Nevidím důvod setrvávat v tomto svazku, když tu máme tři odbory, což jiné obce 

nemají. Spíše se nám ukazuje, že když si půjdeme vlastní cestou, tak najdeme pro město výhodnější 

řešení než v rámci těchto svazků.  

Kraut: Souhlasím s tím, že současný stav toho svazku a jeho činností není pro nás přínosný. I z 

hlediska ekonomického je cyklostezka Brno-Vídeň pro nás zajímavější. Pro představu, za každého 

občana v tomto svazku hradíme 25 Kč, ve sdružení cyklostezky Brno-Vídeň asi 4 Kč.   

Šiška: V případě MAS Bobrava, město Modřice vstoupilo do MAS Bobrava a jaké jsou pro nás 

výhody?  

Starosta: Ano, práce s MAS Bobrava má pro nás širší záběr. Dochází sem 1x měsíčně sociální 

pracovník, který poskytuje konzultační služby zdarma občanům. Je tam možnost řešit i senior taxi. 

Přes MAS Bobrava se řeší místní energetická koncepce a managment, modernizace veřejného 

osvětlení, spolupráci si pochvaluje MŠ a ZŠ.  

Kraut: Ještě bych doplnil, že MAS Bobrava je pro občany Modřic zajímavá tím, že v rámci žádosti o 

zelená úsporám, zajišťuje zpracování podkladů.  

Absolonová: Kolik nás to stojí členství v MAS Bobrava? 

Starosta: 15,- Kč/os.  

Chybíková: Už před vstupem za nás mohli občané, škola, školka čerpat dotace.  

  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

1 se zdržel (Šiška)  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-4.1/2024    

  

  

Bod 05 - Změna způsobu výkonu funkce 1. místostarosty  

V podkladech zastupitelé obdrželi žádost 1. místostarosty Ing. Mazálka, Ph.D. o změnu způsobu 

výkonu funkce z uvolněného místostarosty na neuvolněného místostarostu, a to od 1.1.2025 z 

pracovních důvodů.  

  

Procházka: O této možnosti jsem byl informován již před řadou měsíců, takže pro případ, že by k 

tomuto opravdu došlo, mohli jsme podniknout přípravy v podobě personálního posílení majetkového 

odboru i delegování některých činností např. odpadového hospodářství na zaměstnance úřadu. 

Navíc o této variantě se jednalo již po volbách a tato byla nabízena i Ing. Šiškou. Nyní jsme již v 

druhé polovině volebního období, máme zkušenosti s fungováním úřadu, proto je i vhodná doba 

tento model vyzkoušet. Připravuje se též softwarová podpora v podobě intranetu, která by měla dále 

zefektivnit některé interní procesy. Proto já tuto žádost podpořím a jsem přesvědčen, že ji 

zvládneme.   

Dávám návrh na usnesení s odkazem na ust. § 84 odst. 2 písm. k) Zákona o obcích č. 128/2000 

Sb., v platném znění.  
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Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM určuje, že pro výkon funkce 1. místostarosty nebude člen zastupitelstva Ing. Antonín Mazálek, 

Ph.D. počínaje 1.1.2025 uvolněn.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Diskuze:  

Šiška: Co bylo mnou nabízeno?  

Starosta: Že budou místostarostové neuvolnění.  

Chybíková: Pan místostarosta je jistě šikovný, ale město naší velikosti a záběru a problémů, která 

má, si zaslouží, aby mělo uvolněného místostarostu. Pokud se předávají další agendy na 

zaměstnance, tak to pro ně bude víc náročnější, protože už teď toho mají dost na práci, a to i přes 

posílení odborů. Nechápe, proč se v některých krocích tváříme jako velké město s vizuální identitou, 

kamerami na každém rohu, rezidenčním parkováním a na druhé straně takovou změnou klesáme 

na úroveň menší obce. Dále žádá o vyjádření místostarostu Mazálka.  

Místostarosta: Pokud bych nebyl přesvědčený o tom, že stávající agenda se dá zvládnout, protože 

spousta těch věcí se dá dělat na dálku, tak bych to nenavrhoval. Agendy, které mám na starosti jako 

stavební komise nebo územní plán, osobně nevidím problém zvládat tyto věci. Něco mohou zvládat 

zaměstnanci úřadu nebo se dá posílit úřad.  

Chybíková: Zastupitelnost a přítomnost na úřadě by měla být. Jak často budete na úřadě?  

Mazálek: Se svým zaměstnavatelem mám dohodu, že budu moct si upravovat pracovní dobu, tak 

abych mohl zhruba 2x týdně být. Pokud budou zapotřebí nějaké zástupy, tak se to bude řešit např. 

formou dovolené.  

Kraut: 1. místostarostu by mělo město Modřice mít na plný úvazek.  

Mazálek: Nejde o to, jestli je na plný úvazek, ale jakou práci odvede.  

Chybíková: Jak je to s vojenskou službou s uvolněním a přerušením atd.?   

Mazálek: Tohle řeší zákon o vojácích z povolání zák. 221 z roku 1999, po zvolení může být voják 

uvolněn pro výkon funkce max. na dobu 6 let. Nyní mám pro výkon funkce služební poměr přerušen, 

pokud půjdu na neuvolněného, tak se stanu opět vojákem z povolání.  

  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

9 pro (Procházka, Mazálek, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Slaný, Absolonová, Doleček)  

1 proti (Kraut)  

4 se zdrželi (Chybíková, Hökl, Hroudný, Šiška)  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-5.1.1/2024    

  

S odkazem na ust. § 104 odst. 1 Zákona o obcích č. 128/2000 Sb., v platném znění dávám návrh 

na toto usnesení:  

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM určuje, že starostu v době jeho nepřítomnosti zastupuje 1. místostarosta Ing. Antonín Mazálek, 

Ph.D.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  
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Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, 

Hroudný, Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-5.1.2/2024    

  

  

  

Bod 06 - Změna člena FV  

Zastupitelé obdrželi podklad, týkající se změny člena Finančního výboru.  

  

Člen FV A. M. z důvodu pracovního vytížení sdělil, že již nadále nemůže vykonávat tuto funkci.  

Předseda FV Ing. Skalník navrhuje proto jeho odvolání z funkce a zvolení nového člena FV. Jako 

nového člena FV za A. M. navrhuje Ing. Dolečka.  

  

Diskuze neproběhla.  

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM odvolává pana A. M. z funkce člena Finančního výboru, a to k 31. 12. 2024.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:   

13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová)   

0 proti   

1 se zdržel (Doleček)  

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-6.1.1/2024    

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM volí za člena Finančního výboru Ing. Dolečka, a to od 1. 1. 2025.   

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, 

Hroudný, Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-6.1.2/2024    
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Bod 07 - Projednání majetkových transakcí  

ÚZSVM - převod pozemku p. č. 2258 k.ú. Modřice  

Zastupitelé obdrželi podklady, týkající se převodu pozemku p. č. 2258 k.ú. Modřice od České 

republiky - Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových.  

  

Smlouva o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci s omezujícími podmínkami a o 

zřízení věcného práva č. 24/168.  

Pozemek p. č. 2258, ostatní plocha – ostatní komunikace o výměře 3028 m2 tvoří z převážné části 

nezpevněnou komunikaci souběžnou se silnicí I/52.  Komentář přednesla vedoucí MO Bc. Höklová.  

  

Diskuze neproběhla.  

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM schvaluje Smlouvu o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci s omezujícími 

podmínkami a o zřízení věcného práva č. 24/168 na převod pozemku p. č. 2258 k. ú. Modřice z ČR 

– Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, IČ: 69797111, Rašínovo nábřeží 390/42,  

128 00 Praha 2 do vlastnictví města Modřice.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-7.1/2024   

  

 

  

Bod 08 - Projednání hospodaření města v roce 2024  

8.1 Zpráva o hospodaření města v období 1-10/2024  

V podkladech zastupitelé obdrželi komentář k hospodaření města za období 1-10/2024.   

RMM jeho schválení provedla na základě pověření ZMM k zachování rozpočtové kázně města ve 

vztahu k rozpočtu města.  

Komentář přednesl vedoucí FO Ing. Mulíček.  

  

Diskuze neproběhla.  

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM bere na vědomí Zprávu o hospodaření města Modřice v období 1-10/2024.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   
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0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-8.1/2024    

  

  

8.2 Rozpočtové opatření č. 16/2024  

V podkladech zastupitelé obdrželi projednané a schválené RO č. 16/2024.   

Komentář přednesl vedoucí FO Ing. Mulíček.  

  

Diskuze neproběhla.  

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM bere na vědomí RO č. 16/2024 provedené RMM 29.10.2024 usnesením číslo 51M-R1.1/2024.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-8.2/2024    

  

  

8.3 Rozpočtové opatření č. 17/2024  

V podkladech zastupitelé obdrželi projednané a schválené RO č. 17/2024.  Komentář 

přednesl vedoucí FO Ing. Mulíček.  

  

Diskuze neproběhla.  

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM bere na vědomí RO č. 17/2024 provedené RMM 12.11.2024 usnesením číslo 53R-2.1/2024. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-8.3/2024    

 

  

8.4 Rozpočtové opatření č. 18/2024  

V podkladech zastupitelé obdrželi projednané a schválené RO č. 18/2024.   

Komentář přednesl vedoucí FO Ing. Mulíček.  



Zápis č. 11/2024 ze zasedání ZMM    Strana 13 (celkem 35)   
        Volební období 2022-2026   
Zapsala Monika Nováková      dne 16.12.2024  
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

  
  

Diskuze:  

Hökl: Řádek 3113 - Ta projektová dokumentace na školu, kolik bylo schváleno jako rozpočet na rok  

2024? Nejdříve to bylo 1,5 miliónu a pak se to navýšilo na 10 miliónů.  

Starosta: Neznali jsme v té době ještě rozsah té projektové přípravy.  

Mulíček: Tak 1,5 miliónů je schválených, v rozpočtovém opatření se navýšilo 9 mil., takže je tam 10,5 

mil.   

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM bere na vědomí RO č. 18/2024 provedené RMM 27.11.2024 usnesením číslo 54M-R1.1/2024.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-8.4/2024    

 

  

8.5 Rozpočtové opatření č. 19/2024  

Zastupitelé obdrželi na stůl podklady, týkající se rozpočtového opatření č.19/2024.  

Stručný komentář přednesl vedoucí FO Ing. Mulíček.  

  

Diskuze neproběhla.  

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM schvaluje rozpočtové opatření č. 19/2024 rozpočtu města Modřice na rok 2024 na straně příjmů 

po RO č. 19 ve výši 234.514.600,- Kč a na straně výdajů po RO č. 19 ve výši 234.890.100,- Kč jako 

schodkový, se schodkem a financováním ve výši 375.500,- Kč a splátkami úvěrů v celkové výši 

11.165.000, - Kč. K financování schodku plátek úvěrů bude použita rezerva z minulých let.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-8.5/2024    

 

  

8.6 Změna závazných ukazatelů rozpočtu roku 2024 zřízeným příspěvkovým organizacím 

Zastupitelé obdrželi podklady, týkající se žádosti MŠ Modřice o navýšení výdajů na platy – asistent 

pedagoga.  

Stručný komentář přednesl vedoucí FO Ing. Mulíček.  
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Diskuze neproběhla.  

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM mění příspěvkové organizaci MŠ Modřice závazný ukazatel rozpočtu na rok 2024 takto:   

- zlepšený výsledek hospodaření v maximální výši 300.000,- Kč   

- maximální náklady na platy z příspěvku zřizovatele SU 521 ve výši 680.000,- Kč.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-8.6.1/2024    

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM mění příspěvkové organizaci ZŠ Modřice závazný ukazatel rozpočtu na rok 2024 takto:   

-  zlepšený výsledek hospodaření v maximální výši 400.000,- Kč.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, 

Hroudný, Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-8.6.2/2024    

  

  

8.7 Stanovení pololetních odměn členům výborů ZMM  

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh odměn členům výborů ZMM, kteří nejsou členy ZMM. 

Předseda FV Ing. Skalník žádnou odměnu členům FV nenavrhnul (zde by se jednalo pouze o pana 

A. M.).  

Předseda KV Ing. Šiška navrhl odměnu panu Ing. D. H. ve výši 1.500,- Kč.  

  

Diskuze neproběhla.  

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM schvaluje odměnu za II. pololetí 2024 Ing. D. H., který je člen KV a není člen ZMM, ve výši 

1.500,- Kč.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  
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Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-8.7/2024    

  

  

8.8 Stanovení pololetních odměn členům komisí RMM  

V podkladech zastupitelé obdrželi návrhy odměn členům komisí RMM, kteří nejsou členy ZMM.  

  

Komise dopravní: Ing. A. K. 1.500,- Kč, P. R. 1.500,- Kč  

  

Komise stavební a územního plánování: Ing. F. Z.  2.000,- Kč  

  

Komise pro digitalizaci: Ing. D. H. 3.000,- Kč, Ing. P. K. 2.000,- Kč, Bc. P. K. 2.000,- Kč, L. B. 2.000,- 

Kč, Ing. J. B. 2.000,- Kč  

  

Sociálně zdravotní komise: Ing. J. Č. 1.800,- Kč, J. H., DiS. 1.800,- Kč  

Kulturně školská komise: M. B. 2.000,- Kč, I. C. 2.000,- Kč, R. C. 2.000,- Kč, Mgr. et Mgr. T. K. 2.000,- 

Kč, J. B. 2.000,- Kč, M. K. 2.000,- Kč, Ing. Bc. M. K. 2.000,- Kč, L. V. 3.000,- Kč, Ing. H. W. 2.000,- 

Kč, R. B. 2.000,- Kč  

  

Redakční rada: Mgr. E. S. 3.300,- Kč, M. H. 2.300,- Kč, L. V. 2.300,- Kč, V. Z. 1.650,- Kč, Ing. A. D. 

1.650,- Kč, E. Ch. 1.650,- Kč, Ing. H. K. 1.650,- Kč  

  

Komise životního prostředí: I. S. 1.000,- Kč, Mgr. et Mgr. T. K. 1.000,- Kč, Ing. K. B. 1.000,- Kč, Bc. 

et Bc. O. K. 1.000,- Kč.  

  

 Diskuze neproběhla.  

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM schvaluje odměny za II. pololetí 2024 členům komisí RMM, kteří nejsou členy ZMM ve výši:  

Ing. A. K. 1.500,- Kč, P. R. 1.500,- Kč, Ing. F. Z. 2.000,- Kč, Ing. D. H. 3.000,- Kč, Ing. P. K. 2.000,- 

Kč, Bc. P. K. 2.000,- Kč, L. B. 2.000,- Kč, Ing. J. B. 2.000,- Kč, Ing. J. Č. 1.800,- Kč, J. H., DiS. 1.800,- 

Kč, M. B. 2.000,- Kč, I. C. 2.000,- Kč, R. C. 2.000,- Kč, Mgr. et Mgr. T. K. 3.000,- Kč, J. B. 2.000,- Kč, 

M. K. 2.000,- Kč, Ing. Bc. M. K. 2.000,- Kč, L. V. 5.300,- Kč, Ing. H. W. 2.000,- Kč, R. B. 2.000,- Kč, 

Mgr. E. S. 3.300,- Kč, M. H. 2.300,- Kč, V. Z. 1.650,- Kč, Ing. A. D. 1.650,- Kč, E. Ch. 1.650,- Kč, Ing. 

H. K. 1.650,- Kč, I. S. 1.000,- Kč, Ing. K. B. 1.000,- Kč, Bc. et Bc. O. K. 1.000,- Kč. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  
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Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-8.8/2024    

  

  

Bod 9 - Projednání rozpočtu města na rok 2025  

  

9.1 Schválení dotačních pravidel  

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh dotačních pravidel města.  

S cílem nastavit zásady transparentnosti a rovného přístupu při rozdělování dotací z rozpočtu města 

Modřice a na základě doporučení auditorů města předkládáme zastupitelstvu města návrh Pravidel 

poskytování dotací města a vzorovou dotační smlouvu.  

Částky dotací jsou nově rozděleny na dotaci provozních nákladů, dotaci za nájemné v městských 

objektech a za výpůjčky městského majetku + na částky na turnaje nebo na pořízení investic. 

Navrhují se Pravidla poskytování dotací města, a to s účinností od 17. 12. 2024, tj. platná pro dosud 

nevyúčtované dotace a Vzorová dotační smlouva.  

  

Nejdříve Pravidla pro vyúčtování dotací.   

  

Diskuze:  

Šiška: To jsou pravidla pro co?  

Starosta: Pro poskytování dotací. 

Šiška: Do budoucna? 

Procházka: Již pro vyúčtování za rok 2024. 

Mulíček: Je to na základě doporučení auditorů, z jejich přezkumu a z nich potom následných 

veřejnosprávních úkonů poskytnutí dotací, takže pro zpřesnění jde o víceméně a specifikace, co 

jsou výdaje uznatelné, které lze vyúčtovat dotací a jsou tam specifikovány přímo náklady a výdaje, 

které nelze vyúčtovat dotaci – aby nedošlo k nějakým nedorozuměním.   

 

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM vydává Pravidla poskytování dotací města Modřice s účinností od 17.12.2024, platná pro 

veškeré dosud nevyúčtované dotace.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný,  

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-9.1.1/2024    
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Následuje projednání Vzorové dotační smlouvy.   

  

Návrh usnesení: (Procházka)  

ZMM schvaluje vzorovou Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-9.1.2/2024    

  

  

9.2 Projednání a schválení rozpočtu sociálního fondu města Modřice na rok 2025  

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh rozpočtu sociálního fondu města Modřice na rok 2025 

včetně kategorizace zaměstnanců pro účely sociálního fondu. Rozpočet je navržen dle platných 

legislativních ustanovení a k projednání jej předkládá referentka Odboru vnitřních věcí (OVV) Bc. 

Vojtová, DiS.  

  

Diskuze:  

Šiška: Ke kategorizaci zaměstnanců - v kategorii 3 jsou uvedeni uvolnění zastupitelé Procházka, 

Mazálek. Mazálek se stal nyní neuvolněný, má na tento fond vůbec nárok?  

Vojtová: Nemá na to nárok, ale podklady byly poslány ještě předtím, než jsem se dozvěděla o této 

změně. Bylo to zpracováváno v listopadu.  

  

Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje rozpočet sociálního fondu města Modřice na rok 2025 s úpravou kategorii 3 u Ing.  

Mazálka.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-9.2/2024    

  

  

9.3 Odměny neuvolněných členů zastupitelstva  

Zastupitelé obdrželi podklady k projednání výše odměn neuvolněných členů ZMM na příští rok. 

Základna pro výpočet odměn členů zastupitelstev ÚSC pro kalendářní rok 2025 je stanovena na 

44.943,- Kč.  

Výše uvedená částka byla publikována Sdělením Ministerstva vnitra č. 295/2024 Sb., o vyhlášení 

výše základny pro výpočet odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků podle 

zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů.  
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ZMM na své ustavující schůzi schválilo usnesením č. Z1-7.10.1/2022 odměnu neuvolněným členům 

ZMM za kumulaci maximálně 3 funkci a v maximální uvedené výši.  

  

Diskuze neproběhla.  

  

Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje odměny neuvolněným členům zastupitelstva města Modřice s účinností od  

1.1.2025 ve výši:  

neuvolněný 1. místostarosta Ing. Mazálek, Ph.D.  45.348,- Kč;   

neuvolněný 2. místostarosta Ing. Brabec 45.348,- Kč;   

radní, předseda FV a člen KSÚP Ing. Skalník 19.282,- Kč;  

radní, člen KD, člen KPD a člen FV Ing. Mikuš EUR ING 18.428,- Kč;  

předseda KV Ing. Šiška 5.034,- Kč;  

předseda KPD a člen KSÚP p. Kraut 9.214,- Kč;  

předseda SZK a člen KŽP Bc. Absolonová, MBA 9.214,- Kč;  

předseda KD, člen KSÚP a člen FV Ing. Vostrejš 13.394,- Kč;  

předseda KŠK, člen KŽP a člen KPD Ing. Hejtmánek 13.394,- Kč;  

člen KSÚP a člen KV Ing. Chybíková 8.360,- Kč;  

člen KD, člen KV a člen FV Ing. Doleček 12.540,- Kč;  

člen KSÚP Ing. Hökl 4.180,- Kč;  

člen FV MVDr. Slaný 4.180,- Kč;  

člen KV Mgr. Hroudný 4.180,- Kč.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-9.3/2024    

  

  

9.4 Zařazení dotací a příspěvků organizacím do rozpočtu města Modřice na rok 2025 

Zastupitelé obdrželi na stůl aktualizovanou tabulku návrhu dotací z rozpočtu města organizacím a 

spolkům, vypracovanou vedoucím FO Ing. Mulíčkem dle předložených žádostí. V návrhu jsou 

všechny dotace navrženy a zařazeny do návrhu rozpočtu na rok 2025. Na zastupitelích je, jestli se 

bude o každé žádosti diskutovat jednotlivě nebo zda dle přání zastupitelů takto projednáme pouze 

některé nebo zda projednáme všechny dotace an-blok. V diskusi mohou být samozřejmě 

navrhovány i jiné výše dotací jednotlivým žadatelům.  

  

Chybíková: Navrhla schválení všech dotací.  

  

Stručný komentář přednesl vedoucí FO Ing. Mulíček. Starosta přednesl další komentář.  
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Diskuze:  

Skalník: Když se tyto dotace řešili, tak ty žádosti byly dopředu, proč není u toho městského 

nohejbalového klubu doplněna žádost? Je to jediná žádost, která je vyšší, než oni chtějí.   

Starosta: Jde o jejich první turnaj, 1. ročník o pohár města Modřice a žadatele to nenapadlo to do té 

žádosti dávat.  

Mulíček: Oni žádali o slevu na nájmu a v těch pravidlech dotací je, že ty slevy nebo bezplatné 

využívání se nájemné se nerealizují. Že se navýší u těch nájmů a město poskytne na nájemné přímo 

dotaci, aby ta pravidla byla pro všechny stejná. Všichni subjekty budou platit nájem, ale současně 

dostanou dotaci, a to byl tento případ.  

Starosta: Je tam příspěvek na ten samotný turnaj, což je tady těch 40tis. 

Chybíková k Xside Dancers: Oni nejsou v hale?  Mulíček: Nedali si ho, v 

momentě, kdy se jim to vyfakturuje se to bude řešit.  

Košínová: Mají tam opravu, na provoz je tam 80 tis. a nájem je 160 tis., takže je to 240 tis a ne 250 

tis.  

Hejtmánek: Jinými slovy oni tu žádost doplnili.  

Košínová: Ano, všichni, kteří mají nájem v prostorách města, tak všichni tu opravu poslali.   

  

Starosta vyhlásil přestávku na 10 minut.  

19:01 konec přestávky  

  

Hejtmánek k MNK: Dotaz k žádosti dotace: Co činí v dotaci ty ostatní příjmy?   

Jahoda k Hejtmánkovi: To jsou částky na příští období odhadované, které bychom měli, pokud bude 

mít stejný rozsah činnosti, která spočívá v tom, že děláme některé mládežnické akce pro celý 

nohejbalový svaz. Díky úspěchům, které máme nám svaz vyplácí dotaci, kterou dostanou od národní 

sportovní agentury. Na příští rok je to odhad. (Vysvětlil ty ostatní příjmy).  

Hejtmánek: V podstatě z 80% tvoří rozpočet klubu jenom městská dotace. To není ideální stav.  

Dále poukazuje na počet členů a jejich příspěvky, kolik dávají.  

Jahoda: Sděluje kolik, kdo dává příspěvky a jak to funguje. 

Skalník k Jahodovi: K příspěvku svazu – jak to funguje? 

Jahoda: Odpovídá p. Skalníkovi kolik dostávají a jak to funguje.  

Chybíková: K Senior klub Modřice: Proč by měl brát tento klub více na provoz než Dubové lístky, 

když mají senioři mají všude slevy, není to přehnané? I když fungují jistě dobře.  

Starosta: Probírali jsme všechny návrhy dotací. Za krátkou dobu nám spolek ukázal, že funguje 

dobře, a proto jsme si řekli, že jim tu šanci dáme.  

Skalník: K předsedkyni Senior klubu: Co se týče výletů, to mi přijde jako skvělá věc. V dotaci žádosti 

píšete, že všechny zájezdy budou realizovány při minimální obsazenosti v počtu 30 osob. Např. 

termální lázně Dunajská Streda - doprava: dotazuje se k počtu osob, cen, obsazenosti při zájezdech.  

Předsedkyně Senior klubu: Sděluje, jak to funguje, komu je to nabízeno, jak je to u obsazenosti na 

zájezdech, včetně toho kolik, kdo platí.  

Mikuš: Od kolika let je člověk v Modřicích seniorem?  

Předsedkyně Senior klubu: Ve spolku máme od 50 let.  

Chybíková: V těch skenech (podkladech) byly další žádosti, které tady nejsou, o tom rozhodla RMM? 

– např. p. Z. – provozuje trénování dětí.   
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Starosta: Tuším v loni se snížily ceny za pronájmy kurtů a myslím, že teď ta cena není tak vysoká a 

ano pan Z. pořádá kurzy i v okolí Brna, není modřický občan, a i když kurzu se zúčastňují i 

Modřičané, tak nám přišlo neadekvátní dávat mu slevy na jeho soukromé kurzy. A ano, RMM to 

nedoporučila.  

  

  

Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje zařazení dotací a příspěvků organizacím a spolkům z rozpočtu města Modřice na 

rok 2025 v celkové výši 6.841.900,- Kč rozdělené dle projednané a schválené výše jednotlivých 

žadatelů.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-9.4/2024    

  

  

9.5 Zařazení investičních akcí do rozpočtu města Modřice na rok 2025  

Zastupitelé dostali na stůl aktualizovanou tabulku návrhu realizace investičních akcí města 

zařazených do návrhu rozpočtu na rok 2025. Celkově se jedná o částku 140.892.300,- Kč, kde 

největší položky tvoří Rekonstrukce ul. Masarykova - komunikace (15,5 mil. Kč), Realizace okružní 

křižovatky s Jižním obchvatem (12,5 mil. Kč), Rekonstrukce ul. Masarykova - kanalizace (12,5 mil.  

Kč), PD přístavba ZŠ Benešova (12 mil. Kč), Rekonstrukce technologie přečerpávacích stanic 

realizace (10 mil. Kč), Realizace portálu Občana (3,350 mil. Kč) + další menší investice.  

Komentář přednesl vedoucí FO Ing. Mulíček.  

  

Diskuze:  

Chybíková: Půdní prostor bude využíván jako sklad pro kroje?  

Starosta: Měl jsem na mysli pro naši městskou chasu. V rozpočtu je návrh na obnovu našich původní 

obnovu našich modřických krojů a využije se na to pouze část půdního prostoru. Dále zmiňuje, kolik 

to bude stát a na co vše je to určeno.  

Hökl: K chase a modřickým krojům – sděluje, jak to funguje u krojů.  

Starosta: Odpovídá, jak je to s půjčováním krojů.  

Šiška: Jaká je částka na přístavbu ZŠ na ul. Benešova, kolik bude stát?  

Starosta: Je tam 5 etap, celkový rozpočet je více než 300 mil. Kč. 

Šiška: K dopravní inženýrské studii obousměrné napojení I/52x směr na Rajhrad a na Brno: Proč to 

řeší město? Jedna komunikace je krajská a dvě ramena jsou ŘSD. Proč dáváme do toho peníze?  

Starosta: Myslíte, že nám to ŘSD udělá samo od sebe a vyřeší ty křižovatky? Dále vysvětluje, proč 

a jaké jsou důvody.  

Šiška: Vedení města na ně má tlačit. Co říkají auditoři? Dáváme peníze do cizího majetku.  

Starosta: Křižovatka U Vlečky je ošetřena smlouvou o spolupráci a stejným způsobem se budou 

řešit i další křižovatky.  
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Šiška: Křižovatky U vlečky chápu, navazuje to na naši místní komunikaci. Ale tyhle křižovatky 

nechápu, proč bychom je měli řešit.  

Starosta: Řešíme dopravu, tak budeme muset.   

Mazálek: Pokud vám nevadí průjezd dopravy centrem města a ničení našich komunikací.  

Šiška: tyto dvě křižovatky na průjezd městem nemají vliv.  

Mazálek vysvětluje, jak je to s průjezdností a sjezdem z Vídeňské na jižní obchvat.  

Šiška: Dotaz ke spodní části křižovatky na nám. Svobody.  

Občanka Přichystalová: I/52 se má přece řešit v rámci VRT.  

Mazálek: Pouze se má rozšířit most, aby tam vznikl odbočovací pruh doleva. bylo možné vytvořit 

rozšiřovací pruh. Dále vysvětluje, jak to bylo celé prezentováno.  

Hökl: Nájezdy se budou asi určitě řešit, paní má pravdu a budou se muset dělat úplně nové nájezdy 

– ten most to určitě zasáhne, nejde říznout jen kousek tam a tam.  

  

  

Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje a vyslovuje souhlas se zařazením investičních akcí města Modřice do rozpočtu 

města Modřice na rok 2025 dle předloženého návrhu v celkové výši 140.892.300,- Kč. 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Absolonová, Doleček)   

1 proti (Šiška)  

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-9.5.1/2024    

 

  

Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje jako závazný ukazatel rozpočtu města Modřice na rok 2025 třídy druhového členění 

dle vyhlášky MF o rozpočtové skladbě č. 323/2002 Sb., ve znění pozdějších předpisů a ZMM 

stanovuje jako závazný ukazatel rozpočtu města Modřice na rok 2025 schválené investiční akce v 

roce 2025 v částce vyšší než 250.000,- Kč a schválené dotace v roce 2025.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-9.5.2/2024    
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9.6 Projednání návrhu rozpočtu města Modřice na rok 2025  

Zastupitelé obdrželi na stůl aktualizovaný komentář k návrhu rozpočtu města Modřice na rok 2025,  

který  byl  zpracován  na  základě  vznesených  požadavků  jednotlivých   odborů   MěÚ,   na základě 

již uzavřených smluv, schváleného střednědobého výhledu, návrhu na investice dle zásobníku    

investičních    akcí,     dle     priorit     vedení     města,     dle     žádostí     o     dotace a příspěvků a 

dle současné daňové legislativy pracovní skupinou ve složení – starosta, první místostarosta a 

vedoucí FO Ing. Mulíček. Návrh rozpočtu byl též projednán na zasedání FV dne 4.12.2024.  

Návrh rozpočtu byl dle zákona ve stanovené lhůtě zveřejněn a vyvěšen na úřední desce. Veřejné 

projednání návrhu rozpočtu proběhlo 9.12.2024. Rozpočet je dle zákona předložen v odvětvovém a 

druhovém členění s přílohami – Návrh investičních akcí a Návrh dotací a příspěvků.  

Na straně příjmů je celková částka navržena ve vztahu k predikci MF s určitou mírou opatrnosti   ve 

výši 225.037.900,- Kč.  

Na straně výdajů je vycházeno zejména z již uzavřených smluv a z provozních nákladů (zejména 

mzdy a energie) a z plánovaných investic a tato částka je navrhována na rok 2025 ve výši 

313.364.900,- Kč.  

Rozpočet je tedy navržen jako schodkový se schodkem -88.327.000,- Kč, krytým předpokládanou 

rezervou z minulých let ve výši 118.408.400,- Kč. Splátka úvěrů v roce 2025 bude ve výši 

11.270.000,- Kč. Předpokládaná rezerva k 31. 12. 2025 je 18.811.400,- Kč.  

Před schvalováním rozpočtu starosta zmínil poděkování za poskytnutou dotaci a dar, které jsme 

dostali od Linky bezpečí a z obce Kobylá nad Vidnavkou.   

  

Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje rozpočet města Modřice na rok 2025 na straně příjmů ve výši 225.037.900,- Kč a na 

straně výdajů ve výši 313.364.900,- Kč jako schodkový se schodkem ve výši 88.327.000,- Kč a 

splátkou úvěru ve výši 11.270.000,- Kč. K financování úhrady schodku a splátek úvěrů bude využita 

rozpočtová rezerva města Modřice z předchozích let.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-9.6/2024    

  

  

9.7 Stanovení závazných ukazatelů rozpočtu zřízeným příspěvkovým organizacím  

V podkladech zastupitelé obdrželi návrhy usnesení na schválení závazných ukazatelů zřízeným 

příspěvkovým organizacím ZŠ a MŠ Modřice. Těmto organizacím musíme, co by jejich zřizovatel, 

stanovit závazné ukazatele rozpočtu, které bez našeho vědomí a povolení nesmí překročit. 

Komentář přednesl vedoucí FO Ing. Mulíček.  

  

Návrh usnesení č.1 (Procházka):  

ZMM stanovuje příspěvkové organizaci MŠ Modřice závazné ukazatele rozpočtu na rok 2025, 

kterými jsou:    
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• celkové maximální provozní náklady zúčtované z příspěvku zřizovatele a z ostatních zdrojů mimo       

příspěvku na platy z MŠMT ve výši 6.873.000,- Kč,  

• zlepšený výsledek hospodaření v maximální výši 200.000,- Kč,  

• maximální náklady na platy z příspěvku zřizovatele SU 521 ve výši 780.000,- Kč.  

  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-9.7.1/2024    

  

Návrh usnesení č.2 (Procházka):  

ZMM stanovuje příspěvkové organizaci ZŠ Modřice závazné ukazatele rozpočtu na rok 2025, 

kterými jsou:  

• celkové maximální provozní náklady zúčtované z příspěvku zřizovatele a z ostatních zdrojů mimo    

příspěvku na platy z MŠMT ve výši 11.894.000,- Kč,  

• zlepšený výsledek hospodaření v maximální výši 300.000,- Kč,  

• maximální náklady na platy z příspěvku zřizovatele SU 521 ve výši 710.000,- Kč.  

 

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-9.7.2/2024    

  

  

9.8 Schválení dotačních smluv  

V podkladech zastupitelé obdrželi návrhy veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu 

města Modřice v roce 2025, které jsou vyšší než 250.000,- Kč. Tyto smlouvy dle § 85 písm. c) zákona 

č. 128/2000 Sb. o obcích, ve znění pozdějších předpisů, schvaluje ZMM. Jedná se celkem o 7 smluv, 

které budeme projednávat jednotlivě tak, aby mohly být do textu případně zapracovány požadované 

změny. Všechny dotace byly schváleny a zařazeny do rozpočtu města na rok 2025.  

  

9.8.1 Veřejnoprávní smlouva č. SML_2024/0191 Římskokatolická farnost Modřice, Masarykova 

147, 664 42 Modřice, IČ: 65265891 výše dotace 450.000,- Kč na obnovu farního kostela a budovy 

fary.  

  

Návrh na usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2025 č. SML_2024/0191 ve výši 

450.000,- Kč na obnovu farního kostela a budovy fary z rozpočtu města Modřice roku 2025 mezi 
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městem Modřice (poskytovatel) a Římskokatolická farnost Modřice, IČ: 65265891 (příjemce). 

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu na usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, Slaný, 

Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová)  

0 proti   

0 se zdrželo   

Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 11Z-9.8.1/2024  

  

9.8.2 Veřejnoprávní smlouva č. SML_2024/0192 Městský fotbalový klub Modřice, z.s., Sadová 572, 

664 42 Modřice, IČ: 22869123, celková výše dotace 2.300.000,- Kč z toho provozní výdaje 750.000,- 

Kč, nájemné 1.250.000,- Kč, Memoriál Josefa Šurala 300.000,- Kč.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Návrh na usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2025 č. SML_2024/0192 v 

celkové výši 2.300.000,- Kč, z toho provozní výdaje 750.000,- Kč, nájemné 1.250.000,- Kč, Memoriál 

Josefa Šurala 300.000,- Kč, z rozpočtu města Modřice roku 2025 mezi městem Modřice 

(poskytovatel) a Městský fotbalový klub Modřice, z.s, IČ 22869123 (příjemce).  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu na usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, Slaný, 

Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová)  

0 proti   

0 se zdrželo   

Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 11Z-9.8.2/2024  

  

9.8.3 Veřejnoprávní smlouva č. SML_2024/0193 Městský nohejbalový klub Modřice, z. s., nám. 

Svobody 93, 664 42 Modřice, IČ: 04253906, celková výše dotace 1.570.000,- Kč z toho provozní 

výdaje 900.000,- Kč, nájemné 630.000,- Kč, Pohár města Modřice 40.000,- Kč.  

  

Návrh na usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2025 č. SML_2024/0193 v 

celkové výši 1.570.000,- Kč, z toho provozní výdaje 900.000,- Kč, nájemné 630.000,- Kč, Pohár 

města Modřice 40.000,- Kč, z rozpočtu města Modřice roku 2025 mezi městem Modřice 

(poskytovatel) a Městský nohejbalový klub Modřice, z. s, IČ: 04253906 (příjemce).  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu na usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, Slaný, 

Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová)  

0 proti   
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0 se zdrželo   

Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 11Z-9.8.3/2024  

  

9.8.4 Veřejnoprávní smlouva č. SML_2024/0194 Tělocvičná jednota Sokol Modřice, Benešova 274, 

664 42 Modřice, IČ: 48480614, celková výše dotace 300.000,- Kč z toho provozní výdaje 60.000,- 

Kč, pořízení permanentek do posilovny v MHM 240.000,- Kč.  

  

Návrh na usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2025 č. SML_2024/0194 v 

celkové výši 300.000,- Kč, z toho provozní výdaje 60.000,- Kč, pořízení permanentek do posilovny 

v MHM 240.000,- Kč, z rozpočtu města Modřice roku 2025 mezi městem Modřice (poskytovatel) a 

Tělocvičná jednota Sokol Modřice, IČ: 48480614 (příjemce).  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu na usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, Slaný, 

Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová)  

0 proti   

0 se zdrželo   

Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 11Z-9.8.4/2024  

  

9.8.5 Veřejnoprávní smlouva č. SML_2024/0195 Dubové lístky, z. s., Severní 1020, 664 42 Modřice, 

IČ: 14165155, celková výše dotace 255.100,- Kč z toho provozní výdaje 82.700,- Kč, nájemné 

172.400,- Kč.  

  

Návrh na usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2025 č. SML_2024/0195 v 

celkové výši 255.100,- Kč, z toho provozní výdaje 82.700,- Kč, nájemné 172.400,- Kč, z rozpočtu 

města Modřice roku 2025 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Dubové lístky, z. s., IČ: 14165155 

(příjemce).  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu na usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, Slaný, 

Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová)  

0 proti   

0 se zdrželo   

Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 11Z-9.8.5/2024  

  

  

9.8.6 Veřejnoprávní smlouva č. SML_2024/0196 Senior klub Modřice, z. s., Severní 1020, 664 42 

Modřice, IČ: 21602662, celková výše dotace 260.100,- Kč z toho provozní výdaje 255.700,- Kč, 

nájemné 4.400,- Kč.  
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Návrh na usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2025 č. SML_2024/0196 v 

celkové výši 260.100,- Kč, z toho provozní výdaje 255.700,- Kč, nájemné 4.400,- Kč, z rozpočtu 

města Modřice roku 2025 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Senior klub Modřice, z. s., IČ: 

21602662 (příjemce).  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu na usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, Slaný, 

Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová)  

0 proti   

0 se zdrželo   

Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 11Z-9.8.6/2024  

  

9.8.7 Veřejnoprávní smlouva č. SML_2024/0197 Diecézní charita Brno, třída Kpt. Jaroše 1928/9,  

602 00 Brno, IČ: 44990260 výše dotace 286.000,- Kč na provoz Oblastní charity Rajhrad.  

  

Návrh na usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2025 č. SML_2024/0197 ve výši 

286.000,- Kč na provoz Oblastní charity Rajhrad z rozpočtu města Modřice roku 2025 mezi městem 

Modřice (poskytovatel) a Diecézní charita Brno, IČ: 44990260 (příjemce).  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu na usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, Slaný, 

Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová)  

0 proti   

0 se zdrželo   

Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 11Z-9.8.7/2024  

  

  

 

Bod 10 – Projednání střednědobého výhledu rozpočtu města Modřice na období 2026-2027 

Zastupitelé obdrželi na stůl tabulku střednědobých výhledů rozpočtu města na roky 2026 a 2027, 

které musí mít město dle zákona č. 250/2000 Sb. schváleny minimálně na 2 roky. Výhledy jsou 

zpracovány vedoucím FO a správcem rozpočtu Ing. Mulíčkem dle předpokládaných výnosů   a 

mandatorních výdajů s rozšířením o plánované investiční akce.  

          2026         2027  

Příjmy  249.000.000,- Kč  255.000.000,- Kč  

Výdaje  245.000.000,- Kč  250.000.000,- Kč  

Přebytek  +4.000.000,- Kč  +5.000.000,- Kč  

Splátka úvěrů  -11.257.300,- Kč  -11.356.900,- Kč  

Rezerva k 31.12. 2025/2026  18.811.400,- Kč  11.554.100,- Kč  

Rezerva k 31.12. 2026/2027  11.554.100,- Kč  5.197.200,- Kč  
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Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje střednědobý výhled rozpočtu města Modřice na roky 2026 a 2027 na straně příjmů 

rok 2026 ve výši 249.000.000,- CZK, na straně výdajů rok 2026 ve výši 245.000.000,- CZK jako 

přebytkový s přebytkem 4.000.000,- CZK a splátkou úvěrů za rok 2026 ve výši 11.257.300,- CZK.  

Přebytek bude převeden do rozpočtové rezervy města a na straně příjmů rok 2027 ve výši 

255.000.000,- CZK, na straně výdajů rok 2027 ve výši 250.000.000,- CZK jako přebytkový s 

přebytkem 5.000.000,- CZK a splátkou úvěrů za rok 2027 ve výši 11.356.900,- CZK. Přebytek bude 

převeden do rozpočtové rezervy města.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-10.1/2024    

  

  

Bod 11 – Projednání plánu činnosti orgánů města Modřice v roce 2025  

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh plánu činnosti orgánů města Modřice v roce 2025.  

V návrhu jsou navrženy termíny zasedání ZMM, a to v cyklech dle ustanovení zákona č. 128/2000 

Sb., o obcích. Současně jsou navrženy termíny zasedání RMM. Tento návrh plánu činnosti 

nevylučuje svolání mimořádných zasedání ZMM nebo RMM. V návrhu jsou rovněž nastíněny 

pravidelné body programu.  Návrh plánu navazuje na činnost orgánů města Modřice v předchozích 

obdobích.  

 

Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje plán činnosti orgánů města Modřice v roce 2025.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy. 

 

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-11.1/2024    

   

Bod 12– Zpráva o činnosti FV  

V podkladech zastupitelé obdrželi zápis č. 17 ze dne 22.10.2024 ze zasedání FV, zápis č. 18 ze 

zasedání FV ze dne 26.11.2024 a na stůl zápis č. 19 ze zasedání FV ze dne 4.12.2024. Stručný 

komentář přednesl předseda FV Ing. Skalník.  
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Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM bere na vědomí zápis č. 17 ze zasedání FV ze dne 22.10.2024 ze zasedání FV, zápis č. 18 ze 

zasedání FV ze dne 26.11.2024 a zápis č. 19 ze zasedání FV ze dne 4.12.2024.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu usnesení:   

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-12.1/2024    

  

  

Bod 13– Zpráva o činnosti KV  

  

V podkladech zastupitelé obdrželi zápis č. 6 ze zasedání KV ze dne 03.12.2024 a protokoly z 

provedených kontrol.  

 

Stručný komentář přednesl předseda KV Ing. Šiška: Celkem proběhly čtyři kontroly, při nichž nebylo 

zjištěno porušení právních předpisů, kontrolní výbor přednesl několik nezávazných podnětů.   

  

Návrh usnesení (Šiška):   

ZMM bere na vědomí zápisy KV z provedených kontrol: „Kontrola zadávání veřejných zakázek“, 

„Kontrola činnosti MP“, „Kontrola dodržování zákonných ustanovení FV“ a „Kontrola činnosti údržby 

a čištění města“.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

 

  

Diskuze:  

Starosta: K návrhu kontrol – kontrola zápisu a usnesení rady města. Myslím, že by tam mělo být 

kontrola plnění usnesení RMM, což takto zní v zákoně o obcích.  

Šiška: Souhlasím.  

Hlasování o návrhu na usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-13.1/2024    

  

Návrh usnesení (Šiška):  

ZMM schvaluje KV pro rok 2025 provedení těchto jednorázových kontrol:  

1. Kontrola postupu zadávání veřejných zakázek v roce 2025  

2. Kontrola činnosti MP Modřice  

3. Kontrola plnění usnesení RMM  
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4. Kontrola činností vybraných komisí RMM  

5. Kontrola zajišťování a vytížení Městské haly Modřice  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

  

Hlasování o návrhu na usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-13.2/2024    

  

Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM bere na vědomí zápis č. 6 ze zasedání KV ze dne 03.12.2024.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu na usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-13.3/2024    

  

 

 

Bod 14 – Různé, diskuze  

  

14.1 Kalkulace vodného a stočného  

V podkladech zastupitelé obdrželi podklady, týkající se vodného a stočného pro rok 2025.  

Usnesením č. 39R-6.3/2024 z 39. řádné schůze Rady města Modřice bylo schváleno uzavření 

koncesní smlouvy „Smlouva o provozování kanalizace ve vlastnictví města Modřice“ na období 

1.1.2025 – 31.12.2034, která vychází z nabídky vybraného dodavatele, Brněnské vodárny a 

kanalizace, a.s., se sídlem Pisárecká 555/1a, Pisárky, 603 00 Brno, IČO: 46347275, v rámci zadání 

veřejné zakázky v souladu se zákonem č. 134/2016 sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění 

pozdějších předpisů.  

Součástí koncesní smlouvy je příloha Kalkulace ceny pro stočné pro 1. rok účinnosti koncesní 

smlouvy, tj. pro rok 2025 – viz příloha 2.  

Kalkulovaný tarif stočného pro rok 2025 … 39,80 Kč/m3 bez DPH, tj.44,58 Kč/m3 včetně DPH. 

Nájemné na rok 2025 (příloha č. 2: řádek 4.4. tabulky) … 3.200.300,- Kč bez DPH, tj. 

3.872.363,- Kč včetně DPH.  

Vodovod v Modřicích patří historicky městu Brno, pro Brno i pro nás jej provozují Brněnské vodárny 

a kanalizace.  
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Kalkulovaný tarif vodného pro r. 2025 je …46,96 Kč/m3 bez DPH, tj. 52,60 Kč/m3 včetně DPH.  

Vodné + stočné = 97,18 Kč/m3 včetně DPH. (pro srovnání v Brně je o 10,55 Kč dražší).  

  

Diskuze:  

Kraut: Upozorňuje, že se tyto ceny netýkají Bobravy, kde jsou vyšší ceny než ve zbytku Modřic.  

  

Návrh usnesení (Procházka):  

Zastupitelstvo města Modřice bere na vědomí tarif stočného pro rok 2025 ve výši 39,80 Kč/m3 bez 

DPH (44,58 Kč/m3 vč. DPH) vyplývající ze „Smlouvy o provozování kanalizace ve vlastnictví města 

Modřice“ uzavřené dne 10.06.2024 mezi městem Modřice a společností Brněnské vodárny a 

kanalizace, a.s., se sídlem Pisárecká 555/1a, Pisárky, 603 00 Brno, IČO: 46347275.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu na usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-14.1.1/2024    

  

Návrh usnesení (Procházka):  

Zastupitelstvo města Modřice bere na vědomí nájemné za užívání a požívání vodohospodářského 

majetku ve výši 3.200.300,- Kč bez DPH vyplývající ze „Smlouvy o provozování kanalizace ve 

vlastnictví města Modřice“ uzavřené dne 10.06.2024 mezi městem Modřice a společností Brněnské 

vodárny a kanalizace, a.s., se sídlem Pisárecká 555/1a, Pisárky, 603 00 Brno, IČO: 46347275 pro 

rok 2025.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

 

Hlasování o návrhu na usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-14.1.2/2024    

 

Návrh usnesení (Procházka):  

Zastupitelstvo města Modřice bere na vědomí tarif vodného ve výši 46,96 Kč/m3 bez DPH (52,60 

Kč/m3 vč. DPH).  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu na usnesení:  

14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, Hroudný, 

Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   
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0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-14.1.3/2024    

  

20:20 Příchod Brabec    

 

14.2 Nadstandard dopravní obslužnosti 2025  

Zastupitelé v podkladech obdrželi žádost společnosti KORDIS JMK, a.s., IČ: 26298465 o vyjádření, 

zda má město Modřice zájem i v roce 2025 hradit platbu za tzv. nadstandard dopravní obslužnosti 

IDS JMK na rok 2025, který spočívá v provozování noční linky N94 Brno-Modřice.  

Výše příspěvku je pro rok 2025 stanovena na 754.691,- Kč.  

Výše příspěvků v předchozích letech:  

  

2024  789.265,- Kč  

2023  776.627,- Kč  

2022  587.914,- Kč  

2021  502.073,- Kč  

2020  488.762,- Kč  

2019    506.018,- Kč  

  

Cena je zejména odvislá od ceny pohonných hmot.  

  

Diskuze neproběhla.  

  

Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM schvaluje dle čl. V odst. 5 Smlouvy o zajištění financování systému IDS JMK finanční příspěvek 

za nadstandard dopravní obslužnosti pro město Modřice v roce 2025 ve výši 754.691,- Kč.   

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu na usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, 

Hroudný, Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-14.2/2024    

  

 

14.3 Návrh na udělení čestného občanství  

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh na udělení čestného občanství ve smyslu § 36 odst. 1 

zákona o obcích, panu Ing. V. Č. za zásluhy o rozvoj kulturního a společenského života města 

Modřice.  

Procházka: Ing. Č. zná asi 21 let. Poznal ho jako aktivního občana, který se zapojil do celé řady 

spolků ve městě. Takových lidí spíše ubývá a byl by rád, aby se stal jakýmsi vzorem pro ostatní. Že 

i běžný občan, který nemusí být mezinárodně nebo celostátně uznávaný, svou každodenní prací pro 

město může dosáhnout až na nejvyšší ocenění. Dále přečetl jeho životopis.  

Před rokem bylo uděleno na návrh Ing. Jahody čestné občanství P. G., který se tak stal 9. čestným 

občanem města. O udělení čestného občana p. Čevelovi již bylo zvažováno při příležitosti oslav 30. 
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výročí města. Tehdy to připadalo moc brzy po p. G.. Návrh chtěl starosta odložit na příští rok, ale 

jeho rozhodování urychlil telefonát jedné občanky Modřic, která mu tuto myšlenku potvrdila 

(přednesla návrh na čestného občana) a též věk pana Č. (letos má již 86 let). Obecně se doporučuje 

udělovat četné občanství žijícím občanům, protože in memoriam se z toho již radovat nemohou. 

Proto je tento návrh předkládán na dnešním ZMM a do konce volebního období již starosta 

nepředpokládá, že by přednesl další návrh.  

  

  

Diskuze neproběhla.  

  

Návrh usnesení (Procházka):  

ZMM uděluje čestné občanství města Modřice panu Ing. V. Č., Modřice, za zásluhy o rozvoj 

kulturního a společenského života města Modřic.  

Protinávrhy usnesení nebyly předloženy.  

  

Hlasování o návrhu na usnesení:  

15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, 

Hroudný, Slaný, Šiška, Absolonová, Doleček)   

0 proti   

0 se zdrželo   

Usnesení bylo přijato pod pořadovým číslem 11Z-14.3/2024    

  

Tímto byl program ZMM vyčerpán a otevřela se diskuze.  

  

Diskuze:  

Absolonová: K předsedkyni Senior klubu pí. Č.: V lékařském prostředí je u nás stanoveno 65+. U 

vás je to někdo od 50+, 55+. Je důležité přihlédnout k tomu, že někteří jsou stále finančně činní.  

Předsedkyně Senior klubu: Podívám se přesně dle stanov, ale myslím, že tam není úplně přesně 

65+. Každopádně 55. letý člověk myslím, že není členem klubu.  

Kraut: VRT EIA: Město se bude k ní vyjadřovat - částečné zpracování k tomu vyjádření?  

Höklová: Počítáme s tím, ale zatím nemáme žádný návrh.  

Mazálek: Hodnotilo se to na stav. komisi – zatím žádné podněty nebyly dodány, bude to koncipováno, 

že město požádalo o konzultaci posudku hlukové studie. To bychom měli obdržet do 23. prosince.  

Chybíková: Myslím, že by se k tomu měla vyjádřit komise životního prostředí.  

  

 

Diskuze s občany:   

Občanka T.: Proč vychází pozdě zpravodaj?  

Starosta: To je dotaz spíše na redakční radu.   

Občanka T.: Ul. Benešova, jak se staví ty dva domy – je tam velký otvor.  

Brabec: Za ty roky je ten stav neměnný, nezhoršuje se a střechou tam nezatíká. Samozřejmě je v 

plánu s tím něco dělat.  

Občanka S.: K MNK, když je 59 členů, tak oni hrají za klub Modřice. Když vidím, kolik je vše na 

děti, ať už jsou to Dubové lístky, Brabrouci, Junáci mají ani ne 100 tis. a přijde mi to jako nepoměr, 

málo peněz např. oproti fotbalu. Ostatní – hala je ve velké ztrátě.   
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Skalník: Dotace se tu řeší od nepaměti a ty přepočty na počet členů nefungují. V tabulce je poměrně 

zajímavá věc, to je požadavek v té části dotace, která se vrátí městu, což je že z té dotace zaplatí 

pronájem městských sportovišť.  

Starosta: S tím krácením je to tak, že jsou to spíše ušlé příjmy. Máme zájem podporovat spolky 

Občanka S.: Není možné udělat něco s tím, aby hala nebyla tak ve ztrátě?  

Starosta: Tady jste slyšela, že má v plánu KV udělat kontrolu.   

Občanka S.: A co pan Jahoda tedy udělal proto, aby to bylo lepší?  

Jahoda: Vysvětluje, jak je to tam s obsazeností, náklady a k čemu hala slouží a jak byla od začátku 

koncipována.  

Hejtmánek: K Jahodovi: Podařila se jí hodně vytížit?  

Jahoda: Ano, podařilo se jí naplnit. Dále sděluje obsazenost nafukovací haly, změnou ceníku, která 

vzejde v platnost od 1.1.2025.  

Mulíček: Projednávaná ztráta, co se tu každoročně řeší není ztráta městské haly Modřice, ale všech 

sportovišť města.  

Občan H.: Kolik byla celkově poskytnuta dotace všem spolkům od r. 2020 – 2024? Zajímalo by mě 

to z toho hlediska, jak roste ten dotační titul města.   

Starosta: Na webových stránkách města v prosincových ZMM to jde vidět v podkladech.  

Mulíček: Inflačně se to navyšuje.  

Občanka P.: Ke Krautovi – Odvolání k EIA – VRT, které má být do 27.12.2024. Od koho se čeká na 

podněty?  

Starosta: Není to tak, že pasivně čekáme, až od někoho přijdou podněty, to my samozřejmě 

zpracujeme, ale zatím žádný podnět nepřišel.  

Občanka P.: Takže neočekáváte podněty od veřejnosti? Chtělo by nás to více informovat, když nás 

občanů se to týká převážně.  

Höklová: Veřejnost může reagovat sama.  

Mazálek: Je to standartní postup, pokud Vám dojde a musíte v zákonné lhůtě reagovat. Podílí se na 

tom pracovníci, kteří můžou, prostor k tomu dostane stavební komise. Dopředu jsme měli 

domluvenou konzultaci hlukové studie, ta nás nejvíce trápí. A pokud to je do 27.12.2024, tak ty lhůty 

jsou poměrně krátké a prostudovat těch 840 stran v základu, 19 příloh, není v silách jednoho člověka. 

Jaké připomínky nebo požadavky město dalo, jak je vypořádali, z toho pak poznáte, že spoustu těch 

připomínek nebylo vypořádáno zcela ke spokojenosti. Podněty a upozornění můžete zaslat.  

Občanka P.: Bobrava -EIA – jste seznámeni se vším, co je tam obsaženo? Jako občan jsem to 

přečetla.   

Skalník: Bavíme se o EIA stavbě nadnárodního významu a vy se těchto lidí ptáte, jestli o tom mají 

povědomí. Zapracované připomínky, co jste na Brněnské dávali, také jsem se tím prokousával, ale 

ohledně těch připomínek, bude to stále stejné. Jak dopadli vaše připomínky, např. sonický třesk 

apod. a jak dopadli?   

Mazálek: Město v tom pasivní není. Před 3 měsíci jsme oslovili konkrétní studio. A tahle kancelář 

zaměřená na vibrace a hluk nám to odmítla udělat. Že v daném termínu nejsou kapacity. My 

nemáme, žádného odborníka na hluk a také dáváme laické dotazy.  

Občanka P.: Existuje tady přece nějaké sdružení obcí.  

Kraut: Navrhoval jsem už loni, ab se udělala hluková studie pro celé Modřice? A nic se s tím 

neudělalo.  
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Mazálek: Dokážete pane Kraute specifikovat, co je to hluková studie pro celé město? Podobné 

záležitosti jsme projednávali. Víte kolik desítek miliónů by to vše stálo? Pro celé město bez 

konkrétního zadání, to je naprostý nesmysl.  

Kraut: Od toho tu sedíte, abyste to zadání vypracoval.  

Občanka P.: Tohle není normální pro normální bydlení, aby jezdilo 500 vlaků denně.  

Občan J.: Proti povodňová opatření – jak se řeší do budoucna – jak to vypadá?  

Hoklová: Protipovodňová opatření – do změna č. 1a – nadřazená plánovací dokumentace. Změna 

č. 1b bude koordinována s městem Brnem. Co město Modřice plánuje na příští rok – zpracování 

studie, zabezpečení břehu mlýnského náhonu ve spodní části nám. Svobody a ohrázování spodní 

části náměstí Svobody a bude vyhodnocena možnost řešení.  

Občan J.: Co se týká realizace?  

Höklová: Zatím je objednána studie a od té se to bude odvíjet dál a je to i otázka rozpočtu, případně 

dotací.  

Předsedkyně Senior klubu: Děkuje za odsouhlasení dotací. Děkuje za spolupráci s panem Jahodou.  

Senior klub – věkové omezení na věkové čerpání výhod nemáme. Máme pouze omezeno, kdo se 

může stát členem, že musí mít trvalé bydliště v Modřicích nebo tu žít alespoň 10 let.  

Chtěla bych požádat, aby se město zamyslelo přiznat dotaci u pana Zajíce – vyučuje tenis pro 

modřické děti. Po odečtení z jeho příjmu za pronájem nafukovací haly a lektoring, z toho vyplývá, že 

jeho příjem činí 20 tis.  

Co se týče schválení pravidel vyúčtování dotace – než nám schválíte dotaci, tak máme vědět, a to 

v době kdy o ni žádáme, jak ji máme správně kalkulovat. Dále specifikuje jednotlivé případy.   

Mulíček: Tento požadavek vznikl ze zprávy auditora z přezkumu města – týkalo se to cestovních 

výdajů, proběhla kontrola a z ní vyplynulo nějaké zjištění. Je to pouhé zpřesnění od auditora. 

Jahoda: Také se mi zdá divné, že se takto před koncem roku změní pravidla. Konzultoval jsem to 

též s naším právníkem, také se tomu divil. Respektuji, že město si takto nastaví pravidla, ale 

dostáváme se do složité situace. Proč teď se řeší tohle, proč se pravidla mění?  

Předsedkyně Senior klubu: Právník mi potvrdil, že to takto možné není. Jinde když o dotaci žádám, 

tak dopředu vím, jak mám postupovat a kalkulovat.  

Mazálek: Ta změna je pro vás výrazně i k lepšímu. Na základě zprávy auditora, prosincové pronájmy, 

které šli platit v lednu, by nebyly uznatelné. A díky schválení těchto pravidel, je vám umožněno i ta 

smlouva, která byla schválena a neumožňuje to, tak tím, že je to navázáno na ty pravidla, tak můžete 

použít prosincové pronájmy.   

Skalník: Mluvíte obecně – na co jste chtěli využít ty dotace tedy? U předsedkyně Senior klubu mě to 

zajímá.  

Předsedkyně Senior klubu: Mě spíše zajímala ta škola, jestli to mohu brát jako veřejný prostor.  

Skalník: Takže řešíte částku, kterou jste zaplatila za pronájem školy, která je také městský objekt.  

Předsedkyně Senior klubu: Potřebovala jsem pouze upřesnění, zda bude škola brána jako městský 

objekt. 

Starosta: Uspokojila Vás v tomto odpověď?  

Předsedkyně Senior klubu: Ano  

Mulíček: K předsedkyni Senior klubu, vy tu letošní dotaci nemáte to rozdělení na městské a 

neměstské subjekty. A vy to samozřejmě můžete na ten nájem použít.   

Předsedkyně Senior klubu: K nájmu na klubovnách – jak to bude, chce vše specifikovat, včetně 

účtování.  
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Občanka C.: Děkuje městu za poskytnutí dotace.  

  

  

  

Procházka: ukončení diskuze  

  

Ukončeno v 21:20 hodin  

  

  

  

  

Ověřovatelé:  

  

  

 

 

 

        

            Mgr. Ing. Libor Procházka, MBA 

                                                                                                        starosta města 
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Zpráva starosty o činnosti úřadu od ZMM 7. 10. 2024 do 16. 12. 2024 

V tomto období RMM zasedala celkem 7krát. Řádná zasedání byla 15. 10. 2024, 12. 

11. a 3. 12., mimořádná zasedání proběhla 22. 10. (zejména schválení kupní 

smlouvy na koupi pozemku p. č. 600/7 a spoluvlastnického podílu o velikosti 28/40 

na pozemek p. č. 600/1 od společnosti KOVOLIT&REMET GROUP, a.s. a zrušení 

výběrového řízení na zhotovitele akce „Rekonstrukce veřejného osvětlení ve městě 

Modřice etapa 1.“), 29. 10. 2024 (zejména schválení uzavření Kupní smlouvy na 

dodávku Požárního vozidla CAS pro JSDH města Modřice), 5. 11. (zejména 

schválení zadávací dokumentaci výběrového řízení na výběr zhotovitele veřejné 

zakázky „Rekonstrukce veřejného osvětlení ve městě Modřice“ a schválení 

dodatku č. 1 ke smlouvě č. 2021/0002 mezi městem Modřice a firmou 

Schwerpunkt architekti na úpravu zadání pro zpracování Prováděcí dokumentace 

pro akci „Modřice – rekonstrukce: muzeum, knihovna a infocentrum – projektová 

dokumentace, inženýrská činnost, autorský dozor“, a to na základě požadavku města 

Modřice) a 27. 11. (zejména schválení cenové nabídky vzešlé z výběrového řízení na 

zhotovitele veřejné zakázky „Rekonstrukce veřejného osvětlení ve městě Modřice“ 

podanou společností DATmoLUX a.s. a schválení uzavření smlouvy o dílo k realizaci 

této zakázky). 

Všechny zápisy z RMM mají zastupitelé a členové KV ZMM k dispozici ve sdílené 

složce. Občané mají usnesení z RMM k dispozici na webu města. 

Stav vybraných investičních akcí: 

Rekonstrukce ulice Masarykova – byl dokončen první úsek od náměstí Svobody za 

poštu. Od páteční půlnoci projíždí autobusy MHD od náměstí Svobody až k ulici 

Husova. V úterý 17. prosince bude na této stavbě kontrolní den k zahájení řízení o 

předčasném užívání a povolení zkušebního provozu prováděných staveb. Pokud 

dobře dopadne, ulice Masarykova a Benešova se zprovozní pro veškerou dopravu.  

Navíc se opravil povrch komunikace na křižovatce náměstí Svobody x ulice 

Havlíčkova. 

Bude následovat krátká zimní přestávka. Již od začátku února se bude pokračovat 

s rekonstrukcí kanalizace a vodovodu v posledním úseku u Přízřenic. Budou zde 

dokončeny hlavní řady. Dokončí se přípojky kanalizace a vodovodu. 

Rekonstrukce zbývajících úseků komunikace a chodníků by měla pokračovat od 

května příštího roku. 

Na webu města v sekci Informace se k této akci průběžně publikují aktuální 

informace. 

Úprava komunikace na Bobravě – byla dokončena 27. 11. t. r. 

Okružní křižovatka Havlíčkova x U Vlečky x II/152 – na akci již bylo vydáno 

stavební povolení. Nyní se čeká na SÚS JMK až zajistí vypracování dokumentace 

pro provedení stavby a zda JMK zařadí stavbu do zásobníku investiční akcí pro r. 

2025. Pak teprve může být vypsáno společné výběrové řízení se SÚS JMK na 

zhotovitele. 

Studie dalších tří křižovatek se silnicí II/152 – v sobotu 14. 12. byl zhotovitelem 

předán čistopis studie všech tří křižovatek. Budeme jednat s JMK, se SÚS JMK a 
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s PČR o možnostech jejich realizace. Budeme se snažit alespoň jednu z nich řešit 

formou dočasného dopravního značení. 

Dům s podloubím na náměstí Svobody 171 – byla objednána tvorba PD pro 

provádění stavby. Ta by se měla tvořit v průběhu r. 2025. Pokračování prací bude 

záviset na možnostech rozpočtu a čerpání dotací.  

Další akce: 

Dílčí změna č. 1a ÚP Modřice - probíhá finální vypořádání námitek a připomínek 

opakovaného veřejného projednání změny č. 1A územního plánu města Modřice ze 

dne 17. 4. 2024. Čeká se na vyjádření dotčených orgánů k vypořádání námitek a 

připomínek. Je možné, že ke schválení změny č. 1A ÚP Modřice bude svoláno 

v průběhu 1. Q r. 2025 mimořádné ZMM. 

 

Dílčí změna č. 1b ÚP Modřice - tato změna bude řešit protipovodňová opatření. 26. 

11. 2024 proběhla na KÚ JMK schůzka za účasti krajského radního pro investice, 

vedoucí odboru územního plánování, zástupce odboru dopravy, Povodí Moravy a 

Kanceláře architekta města Brna, která řeší PPO v Brně. Na schůzce byla 

domluvena vůle pro koordinaci dalšího postupu v budování PPO v Brně a 

v Modřicích. 

 

Přístavba ZŠ - připravuje se výběrové řízení na dodavatele projektové dokumentace 

pro stavební povolení. Tvorba PD by pak měla probíhat v r. 2025. 

 

VRT – probíhá připomínkování k procesu EIA. Termín pro připomínky je do 27. 12. 

2024. 

 

Výběr dalších aktivit vedení města od ZMM 7. 10. 2024 

 

Uložení volných finančních prostředků - od března do konce listopadu město 

získalo na úrocích ze spořícího účtu u KB celkem 2.862.351,- Kč. 

 

Dopravní kamerový systém – na začátku r. 2025 plánujeme vypsat VŘ na dodávku 

dopravního kamerového systému, na který jsme obdrželi rozhodnutí o poskytnutí 

dotace do výše 4 788 400,- Kč. Realizace projektu musí být do konce r. 2025. 

Čerpání financí bude ex post. 

Rezidenční parkovací systém – byl proveden průzkum nočního parkování. Byl 

ovlivněn dopravními omezeními v souvislosti s rekonstrukcí ul. Masarykova. Žádost 

pro stanovení dopravního značení „Zóna zákazu nočního stání vozidel nad 5,5 m“ je 

nyní na Silničním správním úřadě ve Šlapanicích. Musí se k ní vyjádřit SÚS JMK a 

PČR. Pokud budou vyjádření kladná, osadí se dopravní značky a zákaz začne platit. 

Podle aktuálních informací lze očekávat nejdříve od února 2025. Pokračovat se bude 

aktualizací pasportu komunikací, který vymezí místa pro parkování. Snahou je 

zprovoznit systém rezidenčního parkování do konce r. 2025. 
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Energie pro městské objekty - na příští rok jsme zajistili o 15% levnější elektrickou 

energii a o 17% levnější plyn než v letošním roce. 

Místní energetická koncepce a Energetický management - ze získaných dotací 

probíhá tvorba Místní energetické koncepce a příprava Energetického 

managementu. Výsledkem by měl být návrh opatření na snížení energetické 

náročnosti a lepší hospodaření s energiemi v městských budovách. Oba dva 

dokumenty by měly být předány do konce r. 2024. 

Rekonstrukce veřejného osvětlení - byla vybrána firma na rekonstrukci veřejného 

osvětlení v centrální části města. Moderní lampy s technologií LED by měly být 

úspornější, měly by umět regulovat během noci intenzitu světla a přímo hlásit 

případné poruchy. Realizace bude do konce června 2025. Investiční náklady po 

odečtení dotace by měly být ve výši cca 3,4 mil. Kč.  

Nové webové stránky města a intranet – obojí již bylo objednáno. Realizace by 

měla být v 1. pololetí r. 2025. 

Portál občana – připravuje se VŘ na dodavatele. 

Re-use centrum - 4. 11. se otevřelo ve sběrném dvoře re-use centrum. Umožní další 

upotřebení vyřazených a odložených věcí, které by jinak skončily v odpadu. 

 

Sportovní, kulturní a společenské akce pořádané ve spolupráci s městem 

10. 10. - v Hotelu Gregor se uskutečnila první oslava Dne seniorů za účasti 55 

modřických seniorů. Veškeré náklady hradilo město, po organizační stránce ji 

zabezpečil Senior klub Modřice, z. s. 

5. 11. - pro naše děti jsme ve spolupráci s Hotelem Gregor uspořádali Večer 

rozsvícených lampiček.  

6. 11. - proběhlo na radnici již páté setkání vedení města s občany. 

9. 11. - v obřadní síni jsme přivítali 11 nových občánků města. 

16. 11. - ve dvoře radnice a před radnicí se konal tradiční Koš martinských vín. 

26. 11. - vedení města se setkalo s jubilanty 60. a 70. let. 

28. 11. - na náměstí Svobody jsme slavnostně rozsvítili vánoční strom. 

 

Co nás čeká do dalšího řádného zasedání ZMM v březnu 2025? 

31. 12. – od 17.00 hod - společný Silvestr na náměstí se sektem, svařeným vínem a 

s ohňostrojem. 

24. 1. – od 19.30 hod 25. Městský ples v MHM. 

1. 3. – město spolupořádá s modřickou hodovou chasou „Modřické ostatky“ neboli 

masopust. 
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V Modřicích dne 16. 12. 2024 

Libor Procházka 
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